

Byggherre ARH W Renhold - NSA			
Dato/tid: 17.09.2024 12:30	Lokasjon:		
Ansvarlig Espen Eilertsen		Klassifiseringskode	
Beskrivelse Møte 1, pulje 3.1 medvirkning funksjonsprosjektet Møtet er felles for Nye Rikshospitalet og Nye Aker, mens loggene skrives separat		Neste møte i serien	

Agenda

001 <input type="checkbox"/>	<p>Agenda</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Velkommen - presentasjon av deltakere i møtet v/fagkoordinator 2. Hensikt og mål med møtet v/fagkoordinator 3. Funksjonsplan og flyt, NRH <ol style="list-style-type: none"> a) Gjennomgang av funksjonsplan og flyt v/ARK b) Tilbakemeldinger fra medvirkningsgruppen 4. Utstyrslistene pr. rom, NRH <ol style="list-style-type: none"> a) Gjennomgang av utstyrsliste pr. rom v/RUT b) Tilbakemeldinger fra medvirkningsgruppen 5. Funksjonsplan og flyt, NSA <ol style="list-style-type: none"> a) Gjennomgang av funksjonsplan og flyt v/ARK b) Tilbakemeldinger fra medvirkningsgruppen 6. Utstyrslistene pr. rom, NSA <ol style="list-style-type: none"> a) Gjennomgang av utstyrsliste pr. rom v/RUT b) Tilbakemeldinger fra medvirkningsgruppen 7. Oppsummering v/HSØ PO 8. Eventuelt <p>WFL-105144: Møte 3 pulje 3.1 - W Renhold NRH WFL-105145: Møte 3 pulje 3.1 - W Renhold NSA</p>																																																																																																																								
002 <input type="checkbox"/>	<p>Hensikt og mål med møtet</p> <p>Fagkoordinator informerte om at dette er siste medvirkningsmøte for medvirkningsgruppen. Målet med møtet er å bli enige om flyt og utstyr i alle rom. Eventuelle spørsmål som ikke avklares i dette møtet, vil bli håndtert i særmøter med OUS Stab og gruppeleder i etterkant av medvirkning.</p> <p>Deltakere i møtet ses i vedlagte fil.</p> <p>Gruppe W - Renhold NSA og NRH</p> <table border="1"> <thead> <tr> <th>Klinikk</th> <th>Navn</th> <th>Yrkesbakgrunn</th> <th>Rolle</th> <th>Tilstede</th> </tr> </thead> <tbody> <tr><td>OSS</td><td>Kristine Torgersen</td><td>Seksjonsleder fagseksjonen Renhold</td><td>Gruppeleder</td><td>x</td></tr> <tr><td>OSS</td><td>Monica Stenholen</td><td>Seksjonsleder renholdsavdeling</td><td>Gruppeleder</td><td>x</td></tr> <tr><td>OSS</td><td>Saeed Hussain</td><td>Seksjonsleder Renhold</td><td>Fagperson</td><td>x</td></tr> <tr><td>OSS</td><td>Lisbeth Olsen</td><td>Seksjonsleder Renhold</td><td>Fagperson</td><td>x</td></tr> <tr><td>OSS</td><td>Irene Ødegård</td><td>Enhetsleder Renhold</td><td>Fagperson</td><td>x</td></tr> <tr><td>OSS</td><td>Mylene Velasco Rimando</td><td>Hygienesykepleier/dekontaminering</td><td>Fagperson smittevern</td><td>x</td></tr> <tr><td>OSS</td><td>Rigmor Lukkassen</td><td>Avd. leder renhold</td><td>Fagperson</td><td>x</td></tr> <tr><td>OSS</td><td>Liv Inger Homleid-Helland</td><td>Verneombud</td><td>Verneombud*</td><td>x</td></tr> <tr><td>OSS</td><td>Tove Karin Storøy</td><td>Renholder</td><td>Verneombud*</td><td>x</td></tr> <tr><td></td><td>Ikke fått tilbakemelding</td><td></td><td>Tillitsvalgt*</td><td></td></tr> <tr><td></td><td>Ikke fått tilbakemelding</td><td></td><td>Tillitsvalgt*</td><td></td></tr> <tr><td>Stab for utvikling</td><td>Anita Sofie Fenne</td><td></td><td>Fagkoordinator NRH</td><td>x</td></tr> <tr><td>Stab for utvikling</td><td>Trine Braaten</td><td></td><td>Fagkoordinator NSA</td><td>x</td></tr> <tr><td>HSØ PO</td><td>Espen Eilertsen</td><td></td><td>Fasilitator NRH/NSA</td><td>x</td></tr> <tr><td>HSØ PO</td><td>Ingrid Halvorsen</td><td></td><td>Referent NRH</td><td>x</td></tr> <tr><td>HSØ PO</td><td>Elisabeth Grannes</td><td></td><td>Referent NSA</td><td>x</td></tr> <tr><td>HSØ PG</td><td>Cathrine Barth</td><td></td><td>ARK NRH</td><td>x</td></tr> <tr><td>HSØ PG</td><td>Ryoko Austigaard</td><td></td><td>ARK NSA</td><td>x</td></tr> <tr><td>HSØ PG</td><td>Jorun Noss</td><td></td><td>ARK NSA</td><td>x</td></tr> <tr><td>HSØ PG</td><td>Olav Bruflat</td><td></td><td>Utstyr</td><td>x</td></tr> <tr><td>HSØ PG</td><td>Eva Lindgren</td><td></td><td>RIV NRH</td><td>x</td></tr> <tr><td>HSØ PG</td><td>Karin Widahl</td><td></td><td>ARK NRH</td><td>x</td></tr> <tr><td>HSØ PO</td><td>Line Ausland</td><td></td><td>Prosjektleder utstyr</td><td>x</td></tr> </tbody> </table>	Klinikk	Navn	Yrkesbakgrunn	Rolle	Tilstede	OSS	Kristine Torgersen	Seksjonsleder fagseksjonen Renhold	Gruppeleder	x	OSS	Monica Stenholen	Seksjonsleder renholdsavdeling	Gruppeleder	x	OSS	Saeed Hussain	Seksjonsleder Renhold	Fagperson	x	OSS	Lisbeth Olsen	Seksjonsleder Renhold	Fagperson	x	OSS	Irene Ødegård	Enhetsleder Renhold	Fagperson	x	OSS	Mylene Velasco Rimando	Hygienesykepleier/dekontaminering	Fagperson smittevern	x	OSS	Rigmor Lukkassen	Avd. leder renhold	Fagperson	x	OSS	Liv Inger Homleid-Helland	Verneombud	Verneombud*	x	OSS	Tove Karin Storøy	Renholder	Verneombud*	x		Ikke fått tilbakemelding		Tillitsvalgt*			Ikke fått tilbakemelding		Tillitsvalgt*		Stab for utvikling	Anita Sofie Fenne		Fagkoordinator NRH	x	Stab for utvikling	Trine Braaten		Fagkoordinator NSA	x	HSØ PO	Espen Eilertsen		Fasilitator NRH/NSA	x	HSØ PO	Ingrid Halvorsen		Referent NRH	x	HSØ PO	Elisabeth Grannes		Referent NSA	x	HSØ PG	Cathrine Barth		ARK NRH	x	HSØ PG	Ryoko Austigaard		ARK NSA	x	HSØ PG	Jorun Noss		ARK NSA	x	HSØ PG	Olav Bruflat		Utstyr	x	HSØ PG	Eva Lindgren		RIV NRH	x	HSØ PG	Karin Widahl		ARK NRH	x	HSØ PO	Line Ausland		Prosjektleder utstyr	x
Klinikk	Navn	Yrkesbakgrunn	Rolle	Tilstede																																																																																																																					
OSS	Kristine Torgersen	Seksjonsleder fagseksjonen Renhold	Gruppeleder	x																																																																																																																					
OSS	Monica Stenholen	Seksjonsleder renholdsavdeling	Gruppeleder	x																																																																																																																					
OSS	Saeed Hussain	Seksjonsleder Renhold	Fagperson	x																																																																																																																					
OSS	Lisbeth Olsen	Seksjonsleder Renhold	Fagperson	x																																																																																																																					
OSS	Irene Ødegård	Enhetsleder Renhold	Fagperson	x																																																																																																																					
OSS	Mylene Velasco Rimando	Hygienesykepleier/dekontaminering	Fagperson smittevern	x																																																																																																																					
OSS	Rigmor Lukkassen	Avd. leder renhold	Fagperson	x																																																																																																																					
OSS	Liv Inger Homleid-Helland	Verneombud	Verneombud*	x																																																																																																																					
OSS	Tove Karin Storøy	Renholder	Verneombud*	x																																																																																																																					
	Ikke fått tilbakemelding		Tillitsvalgt*																																																																																																																						
	Ikke fått tilbakemelding		Tillitsvalgt*																																																																																																																						
Stab for utvikling	Anita Sofie Fenne		Fagkoordinator NRH	x																																																																																																																					
Stab for utvikling	Trine Braaten		Fagkoordinator NSA	x																																																																																																																					
HSØ PO	Espen Eilertsen		Fasilitator NRH/NSA	x																																																																																																																					
HSØ PO	Ingrid Halvorsen		Referent NRH	x																																																																																																																					
HSØ PO	Elisabeth Grannes		Referent NSA	x																																																																																																																					
HSØ PG	Cathrine Barth		ARK NRH	x																																																																																																																					
HSØ PG	Ryoko Austigaard		ARK NSA	x																																																																																																																					
HSØ PG	Jorun Noss		ARK NSA	x																																																																																																																					
HSØ PG	Olav Bruflat		Utstyr	x																																																																																																																					
HSØ PG	Eva Lindgren		RIV NRH	x																																																																																																																					
HSØ PG	Karin Widahl		ARK NRH	x																																																																																																																					
HSØ PO	Line Ausland		Prosjektleder utstyr	x																																																																																																																					

<p>003</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>Generelle tilbakemeldinger felles for begge prosjekter</p> <p><u>18 sep 2024</u> Espen Eilertsen frist: 08 okt 2024</p> <p>Adgangskontroll</p> <p>Medvirkningsgruppen melder behov for adgangskontroll på alle lager for å ha kontroll på egne varer.</p> <p>PO oppdaterer RFP for aktuelle rom i begge databaser.</p>
<p>004</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>Funksjonsplan og flyt, NSA</p> <p>Slik det er skissert i utsendt materiale er det ikke en tilfredsstillende flyt mellom de ulike sonene. Gruppen foreslo følgende:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Flytte sone 1 til sone 3 for å kunne kjøre maskiner rett gjennom uten å snu maskiner. - Flytte sone 5 rette vest for kjølerom. - Mopper bør kunne leveres direkte til uren side i vaskerom. Uren side må derfor ha egen dør fra uren korridor mot sør. - Sone 2 og 3 kan henge sammen der sone 1 og 2 ligger i utsendt materiale. Må man ha dør mot ren korridor når man har port, se egen aksjon til ARK. <p><u>18 sep 2024</u> Jorunn Noss frist: 02 okt 2024</p> <p>Rømning fra 13.07.032 Oppstillingsplass, renholdsmaskiner og vogner</p> <p>ARK avklarer om det er et brannkrav med dør mot ren korridor når det også er port.</p>
<p>005</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>Utstyrslistene pr. rom, NSA</p> <p>Utstyrslistene som var sendt ut i forkant av møtet ble gjennomgått. Aller innspill fra medvirkningsgruppen er innarbeidet i vedlagte excelfil.</p> <p>Følgende rom ble gjennomgått:</p> <p>13.07.032 Oppstillingsplass, renholdsmaskiner og vogner: Ingen kommentarer til utstyrslisten i møtet.</p> <p>13.07.033 Lager, kjøøl: Det er ikke sluk i gulv i kjølerommet pr. i dag og gruppen bekrefeter at det heller ikke vil være behov for det i Nye Aker. Skal ikke være innredning, kun plass til 4-6 transporttraller, se vedlagt excel-fil.</p> <p>13.07.034 Vaskerom, kluter, mopper, vogner: Det skal være håndvask på uren side av vaskerom og kun desinfeksjon på ren side. Se vedlagt excelfil for ytterligere kommentarer.</p> <p>13.07.035 Lager, utstyr (ikke sendt ut i underlag og ikke i vedlagt excel-fil): Skal ikke ha innredning, kun ha 4 stk. elstikk for lading av utstyr.</p> <p>13.07.036 Lager, renholdsartikler (ikke sendt ut i underlag og ikke i vedlagt excel-fil): Det skal være løse reoler, 2 låsbare høyskap og kjemikalieskap i rommet. All annen innredning utgår. I kjemikalieskapet skal det oppbevares desinfeksjonsmidler; håndsprit til fellesarealer + smittevask i hele bygget (avdelinger skal først og fremst ha midler til smittevask selv, men dersom de ikke har må renhold medbringe.)</p> <p>13.07.037 Pause (ikke sendt ut i underlag og ikke i vedlagt excel-fil): Ønskelig med to mikroovner og to kjøleskap ettersom rommet deles med sengevasksentralen.</p> <p>Utstyrslistemedspørsmåltilmedvirkning-RenholdNSA.xlsx</p> <p><u>18 sep 2024</u> Jorunn Noss frist: 02 okt 2024</p> <p>13.07.033 Lager, kjøøl</p> <p>Dørmål med bredde 120 cm skal benyttes til lager kjøøl..</p>

18 sep 2024 **Espen Eilertsen frist: 25 sep 2024**

13.07.037 Pause

PO avklarer om det kan programmeres inn 2 stk. mikrobølgeovner og 2 stk. kjøleskap (mot 1 + 1 slik det er programmert i standardrommet pt.).

18 sep 2024 **Espen Eilertsen frist: 02 okt 2024**

Ventilasjon i SRF.028.01 Desinfeksjon

Det må avklares om det er tilstrekkelig ventilasjon i desinfeksjonsrom i alle funksjonsområder for at renholdspersonalet kan blande ut Perasafe i forbindelse med smittevask.

18 sep 2024 **Espen Eilertsen frist: 02 okt 2024**

Oppbevaring av desinfeksjon i 13.07.036 Lager, renholdsartikler

PO avklarer med PG om det er behov for kjemikalieskap for oppbevaring av hånddesinfeksjon og Perasafe.

18 sep 2024 **Olav Bruflat frist: 02 okt 2024**

RUT-utstyr

RUT oppdaterer alle rom gjennomgått i møtet jamfør vedlagte excel-liste.

18 sep 2024 **Jorunn Noss frist: 02 okt 2024**

ARK-utstyr

ARK oppdaterer alle rom gjennomgått i møtet jamfør vedlagte excel-liste.

006

Oppsummering v/HSØ PO

Det er behov for en gjennomgang av RFP og oppdatering av romnavn for flere rom. For å avklare dette, ble det avtalt at det skal avholdes særmøte for oppdatering av RFP og romnavn etter at tegninger og utstyrslistene er oppdatert.

007

Avslutning medvirkning

Det er noen punkter som skal utvikles videre, og som man evt vil komme tilbake til i et særmøte. Medvirkningsgruppen er nå avsluttet. HSØ PG og PO og Stab for utvikling takker for gode innspill og deltakelse.